
Skolebestyrelsesmøde den 26. april kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl, Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah Amadid, Mikkel 

Korsgaard Vendelboe, Thor Wilkens 
Afbud:                                         
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Gorm Larsen, Jesper Melcher, Marie-Claire Schat Mørdrup 
Elevrepræsentanter: Milas (7.x) og Mulu (8.x) 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 

Emne  Hvad skal 
vi udrette 

Proces 
(ansvarlig) 

Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

   17.00 Referat godkendt 
 

2. Nyt fra 
elevrådet 

Lytte, spørge Elevrepræse
ntanter 

17.05 Mulu fortalte, at der i elevrådet er meget snak om, at de gerne vil lave flere ting 
ud af huset og flere ting, som bakker op om fællesskabet i klasserne og på tværs af 
årgangen, når coronaen er overstået. 
Elevrådet har også talt om, at mange elever føler sig ensomme og at de omtalte 
ture kunne være med til at gøre noget ved ensomheden, når alle tilbage på normal 
vis igen.  
Alle skoler i landet har fået en særlig ekstra tildeling af ressourcer, som kan bruges 
til et løft af det faglige og det trivselsmæssige. Dette gør det muligt at gennemføre 
nogle ture og give nogle fælles oplevelser.  

3. Status på 
Corona-
situationen og 
trivsel 

Lytte, spørge Ledelsen 
giver status 

17.15 De mange skiftende retningslinjer udfordrer omstillingsparatheden og eleverne fra 
5.-9.klasse er pressede over den konstante vekslen mellem virtuel og fysisk 
undervisning og alle ønsker, at vi snart er fuldt tilbage.  
Det er stadig positivt at opleve, hvordan den store grad af to-voksenordning giver 
rigtig gode resultater. 

4. Valgfagsordning 
på 7.-8.årgang 

 Punkt til 
dialogmødet 

 Kære Skolebestyrelser 
 



med 
undervisning
sudvalget på 
onsdag 

I år skulle vi have haft vores første eksamen i de praktisk-musiske valgfag. Det er 
aflyst pga. corona. Vi har derfor ikke gjort os erfaringer med eksamensformen, 
men vi har gjort al forarbejdet, og vi vil derfor godt bede jer tage stilling vores 
rammer. Grunden til at vi tre skoler, La Coursvej, Duevej og Nyelandsvej skriver til 
jer samlet, er fordi vi er i klynge sammen. Organiseringen af valgfagene er 
organiseret i klynge, hvilket har konsekvenser på, hvordan vi løfter denne opgave. 
 
Vi har efter bedste evne forsøgt at skabe nogle ordentlige rammer for eleverne, 
men vi kan også konstatere, at det er en opgave, der ikke giver gode vilkår for 
vores eleveres første eksamen i denne konstruktion.  

1) Elevernes første eksamen kan være på en anden skole end deres egen 
med en lærer, de ikke har anden tilknytning end valgfaget 

2) Valgfagene skemabindes på tre skoler, så der er ikke mulighed for 
fleksibilitet i forhold til at kunne have hele dage, morgentimer eller 
ligende 

3) Selvom vi har lagt en temadag ind, så er det ikke sikkert, at det lige er den 
dag en given udstilling, kursus i Madhus eller lignende, og det vil sige, at vi 
må takke nej til gode tilbud, da ikke alle elever har mulighed for at deltage 

4) Valgfaget bliver ikke tænkt ind som en del af de øvrige fag og forløb på 
den enkelte skole og kan evt. være med til at skabe noget fællesskab på 
egen skole i udskolingen eks. Valgfag i musik/samspilsaftner 

5) Disse eksaminer fylder meget i den enkelte skoles organisering. Det vil 
skabe ringere muligheder for vores elever, når det ikke kan foregå på egen 
skole. Eks. Vil udstillingerne i billedkunst kun kunne vises på værtsskolen, 
der har eksamen, hvilket betyder, at den enkelte elev ikke får mulighed for 
at fremvise for egne lærere/klasse/årgang 

 
Pt. skal vi tage timer fra eks. Holdtimer for at dække, hvis vi selv vil oprette hold. 
Det er obligatorisk for alle skoler at oprette håndværk og design, men de øvrige af 
valgfrie. Vi vil naturligvis gerne kunne tilbyde alle vores elever deres første ønske – 
og har derfor egentlig forståelse for at udbyde på tværs af tre skoler – vi kan blot 
se, at det ikke er hensigtsmæssigt af ovenstående årsager.  
 

5. Tendenser i 
data for skolen  

Lytte, evt. 
beslutte 

Mick 
præsenterer 

17.25 Mick var desværre forhindret i at deltage i mødet 



opfølgende 
tiltag 

evt. 
tendenser, 
der fremgår 
af skolens 
data 

6.  Skolefoto – 
Tilbud fra 
ImageMakers – 
se bilag samt fra 
Contrafej – se 
bilag 

Beslutte evt. 
skift af 
skolefoto-
firma 

Alle deler 
erfaringer 
med 
nuværende 
firma og de 
to tilbud. 

17.40 Vi fortsætter med den nuværende udbyder og tager den op igen næste år på den 
anden side af coronaen. Bestyrelsen vil gerne undersøge, hvor mange forældre, 
der benytter sig af tilbuddet om at få taget portrætfotos, så der kan tages en 
kvalificeret beslutning. 

7. Personale-
trivsel  

Opfølgning 
på 
planlægning 
af 
trivselstiltag 
for 
personalet 

Mikkel V  
giver status 

17.50 Mikkel gav en status, som holdes hemmelig… 

8. Mellemformer/
mellem-tilbud 

Lytte og 
respons 

Oplæg (IH) 
om forslag til 
omorganiseri
ng af 
specialunder
visning for 
visiterede 
elever. 

18.00 Der er en mulig ændring af idéerne om mellemformer contra visitation af elever til 
Nordens plads, som er kommunens specialskole., på vej. Denne ændring 
præsenteres på onsdag på dialogmødet med undervisningsudvalget og går på en 
oprettelse af en række mellemgrupper for børn med nogle udfordringer, som gør, 
at nogle elever ikke kan være i et alment skolemiljø, men heller ikke vil profitere af 
en visitation til et specialiseret spor. 

9. Nyt, 
Meddelelser 

Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

 18.30 Intet væsentligt 

10. Næste møde Tirsdag den 
25. maj kl. 17 

   

11. Under stregen     

 


